
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 6.3.2023 

10:00, sídlo ČF, Lomnického 1705/5, 140 00  Praha 4 

Přítomni: L. Dolejš, L. Grundler, P. Neumaier, Z. Svobodová, J. Jakoubek, J. Třískala, D. Franzeová (osobně), J. 

Diblík, P. Jindra, B. Chromek (on-line) 

 

1. Připomínkování materiálů 

Materiály bez připomínek. 

 

2. Důležité body z jednání celostátního VV 

L. Dolejš informoval o důležitých bodech z jednání celostátního VV ČF. Diskutovala se mimo jiné tato témata: 

NSA (P. Musil se stal řídicím pracovníkem nově vzniklého poradního týmu); hodnocení reprezentační akce 

v Hradci Králové (velmi kladně hodnocen pořádající oddíl); diskuze nad Livesport Superligou a Extraligou žen; 

budování nových sportovních hal (J. Kovář předseda KIN, na jednáních jsou přítomni zástupci měst – snaha o 

posun projektu); termínová listina; hodnocení setkání hejtmanů se členy VV ČF v Pardubicích (nízká zapojení 

regionálních složek, nízká účast na večerním společenském programu).  

 

3. Vyhodnocení KTM 2022 (J. Jakoubek) 

J. Jakoubek informoval o materiálu Hodnocení zavedených úprav systému přípravy talentované mládeže – 

analýza přestupů. Vývoj se oproti předchozím sledovaným letům nijak nezměnil. Materiál bude předložen na 

březnovém jednání VV ČF. 

Diskutována role asistentů trenérů v rámci KTM. Záleží na konkrétních trenérech, jakým způsobem asistenty 

využívají. Před KTM by měl proběhnout hovor hlavního trenéra a asistenta pro sladění požadavků a představ. 

Využití asistentů bude jedním z témat společného setkání s trenéry.  

Z. Svobodová informovala o sesbíraných zpětných vazbách z jednotlivých regionů ohledně způsobů práce 

s mládeží (materiály budou členům KVM nasdíleny).  

J. Jakoubek zhodnotil přechod na KTM jako velmi povedený. 

 

4. Školské projekty – aktuální informace 

D. Franzeová informovala o přípravách na finálové turnaje obou školských projektů. Školám a koordinátorům 

byly rozeslány dotazníky ke zpětné vazbě k průběhu turnajů a nastavení projektů. Výstup z těchto dotazníků 

bude diskutován na příštím jednání KVM. Téma školských projektů bylo taktéž diskutováno na jednání VV ČF a 

s R. Urbářem. 

 

 

 

 

  



 

 

5. Témata členů KVM k řešení – diskuze 

Diskutovány možné nástupy dívek v chlapeckých kategoriích (např. nástup prvního ročníku dorostenek 

v kategorii starších žáků). Diskutována motivace k takovýmto nástupům. J. Diblík nasdílel členům KVM tabulky 

s jednotlivými dívčími kategoriemi a možnostmi jejich startování v ostatních soutěžních kategoriích. J. Třískala 

informoval, že v současné době musíme vycházet z obecného podkladu, jelikož nemáme sesbíraná konkrétní 

data z jednotlivých regionů. 

 

Úkol: sesbírat z jednotlivých regionů možnosti startování hráček v jednotlivých soutěžních kategoriích. 

Zodpovídá: Z. Svobodová. Termín: 11.4.2023. 

 

6. Informace z oblasti trenérského vzdělávání (licence A, atd.) 

J. Třískala informoval o zájmu regionu PHaSČ pořádat školení školní licence. Školení licence C a D naplánováno, 

do regionů zaslána poptávka na termíny školení a požadované množství trenérů pro vyškolení. Podána žádost 

na projekt Erasmus na zahraniční stáže.  Členové KVM byli informováni o trenérské licenci A – s největší 

pravděpodobností bude předloženo na březnové jednání VV ČF. Spuštění studia plánováno jednou za dva roky. 

V letošním roce končí akreditace trenérské licence B, J. Třískala bude řešit novou žádost. Diskutována specifika 

některých vypsaných seminářů. J. Třískala informoval, že pokud chtějí regiony jeho přítomnost na setkání 

s oddíly, musejí dát vědět dopředu.  

 

7. Diskuze  

Z. Svobodová informovala o stavu příprav MČR starších žáků (záštita od města Brna a JM kraje, schůzky 

s oddílem a regionem, bude podána dotace).  

ODM 2024 – stále nebylo finálně rozhodnuto o startujících kategoriích. 

 

8. Závěr jednání 

Termín příštího jednání 11.4. 2023 od 10:00. 

 


